

《单词百科:generalizations是什么意思?generalizations怎么发音?generalizations的解释和用法》

英语单词generalizations是什么意思?generalizations怎么读?generalizations怎么发音?简答网为您整理了generalizations的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



generalizations怎么读

generalizations的读音:[d en r l ze nz]

generalizations的意思

1、n.一般化(generalization的名词复数);普通化;归纳;概论;

generalizations的相关词组

1、semantic generalization test 语义类化测验;

generalizations的双语例句

1、 They were of great service in correcting my jejune generalizations.

他们纠正了我不成熟的泛泛之论，帮了我大忙。

2、 But Pearlson cautions that the findings are simply generalizations.

但是波尔森提醒人们,这些发现是简单的综合资料.

3、 The courts'application of the doctrine is highly discretionary, but a few generalizations can be made.

法院对此理论的运用有高度的自由裁量权,但也可使其具有普遍化特点.

4、 They are also of interest in disabusing our minds of the tyranny of certain facile generalizations.

它们还可以使我们的头脑摆脱某些轻率的结论的束缚.

5、 Certain generalizations can be derived from the data in Table 6.

从表6的数据可以得出某些结论.

6、 The following generalizations , however, appear to hold in most instances.

下述一般规律适用于大多数情况.

7、 These thoughts, I appreciate, are broad generalizations.

我知道, 这些想法是非常一般化了.

8、 My scientific background has taught me to make more cautious generalizations.

我的科学根底要我多作细心的概括.

9、 Let us attempt to infer some useful generalizations as we go.

当我们这样作时,力图推断出某些有益的一般性结论.

10、 Another important part involves the construction of generalizations, or theories.

另一重要阶段包括形成概念和创立学说.

11、Whellose generalizations are dangerous, it is quite safe to present solid evidence.

抽象归纳综合是危险的, 但是, 提供确凿的证据是万无一掉的.

12、While generalizations are dangerous, it is quite safe to present solid evidence.

抽象概括是危险的, 但是, 提供确凿的证据是万无一失的.

13、Inductive reasoning moves from specific details to broader generalizations.

归纳推理是从具体中归纳普遍的规律.

14、Be careful in the use of generalizations; where appropriate , offer specific evidence.

不要含糊的讲话; 应该有根有据的说话.

15、His speech were full of generalizations and ducked all the real issues.

他的讲话全是泛泛而谈, 回避了所有实质性的疑难题目.

以上是简答网为您整理的generalizations怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于generalizations的用法、generalizations的释义、generalizations的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/generalizations>